

CONDITIONS AND REGULATIONS FOR WPU CERTIFICATION

WPU 認證的條件和規定

1、The WPU Certification can only be awarded to contests with a marked international character and accessible to participants from all over the world without restrictions. Not limited to salon.

WPU 認證只能頒發給具有明顯國際性並且可以訪問的活動，來自世界各地的參與者沒有任何限制。不局限沙龍。

2、First completing the WPU certification application form on the WPU platform <http://www.wpu-photo.org/application-form-1.php>. After completing the application, In five days, Send the contests plan to the email wpu-photo@qq.com.

先在 WPU 平台 <http://www.wpu-photo.org/application-form-1.php> 填寫 WPU 認證申請表，填寫完成後，在五天內將比賽方案發至郵箱：wpu-photo@qq.com。

3、Closing Date Min: At least 4 months (120 days) after submit to.

截止時間最低：提交後至少 4 個月（120 天）。

4、Certification fee and postage (\$120) . WPU Best Photographer Medals (Free gift) .GOLD Medals (\$25 Each) .SILVER Medals (\$25 Each) .BRONZE Medals (\$25 Each) .Each medal comes with 2 HM ribbons. Extra HM WPU ribbons are \$4 Each.

認證費和郵資(120 美元)。 WPU 最佳攝影師獎章(免費贈送)、金牌(每枚\$25)、銀牌(每枚\$25)、銅牌(每枚\$25)，每枚獎牌都配有 2 條 HM 絲帶，額外的 HM WPU 絲帶(每枚\$4)。

5、Ask each Section to buy at least one gold medal. Other medals can be select purchased.

要求每個部分至少購買一塊金牌，其他獎牌可以選購。

6、Upon review of the WPU certification application form and the contests plan, WPU informs the contests chairman to pay according to the certification fee and of the postage and the amount purchased medals, The payment supports PayPal.

經審核 WPU 認證申請表和比賽方案合格，WPU 即通知比賽主席按照認證費和郵資+購買的獎牌數量進行付款，付款支持 PayPal。

7、After WPU Finance receives the full fee, Immediate informs the WPU medal official to issue the WPU certification number and medal to the contests chairman.

WPU 財務收到足額費用後，即通知 WPU 獎牌官員向比賽主席發放 WPU 認證編號及獎牌。

A、Certificate with a numbering code, which refers to the year and the contests number

(e.g. :WPU[2019]108). The certificate must be shown at the contests or projection and a copy of it may be inserted in the catalogue. The year is defined by the closing date of the contests.

帶有編號代碼的證書，編號代表年份和比賽編號（例如：WPU[2019]108）。證書必須在展覽或投影中展示，並且可以是副本，插入目錄。年份定義為比賽截止日期。

B、WPU LOGO, They have the obligation to use the WPU emblem on their invitations, folders, posters, catalogues and all other means of promotion for the contests. The regulations must mention that the contests is run under WPU Certification as well as the given Certification number. Organizers of international contests, that have not received WPU Certification, do not have the right to reproduce the WPU logo.

WPU LOGO，他們有義務在他們的邀請，文件夾，海報，目錄和所有其他促銷活動中使用 WPU 標誌。法規必須提及競賽是根據 WPU 認證以及給定的認證編號進行的。未獲得 WPU 認證的國際比賽組織者無權複製 WPU 標識。

C、Medals addresses, Please fill in the exact mailing addresses so that the medal can be delivered smoothly. The address of the person that the Medals will be shipped, whether the Chairman or some other person, to MUST be entered using the English Alphabet to be sure the Medals are shipped to the correct address. Special glyphs, diacritics, or characters common in some languages, especially the Baltic countries, Turkey or the Eastern Mediterranean, can result in the address being incorrectly interpreted which in turn results in you not getting your medals in time.

獎牌地址，請填寫準確的郵寄地址，以便獎牌能夠順利送達。必須使用英文字母輸入 獎章將被發送的人的地址，無論是主席還是其他人，以確保獎章被運送到正確的地址。某些語言中常見的特殊字形，變音符號或字符，特別是波羅的海國家，土耳其或東地中海，可能會導致地址被錯誤地解釋，從而導致您無法及時獲得獎牌。

8、To complete the procedure we ask that the applicant e-mails WPU when the medal(s) are received.

為了完成該程序，我們要求申請人在收到獎章時通過電子郵件向 WPU 發送電子郵件。

9、Recognized contests information will be showed on WPU contests List for all visitors.

所有訪客都將在 WPU 比賽名單上看到公認的比賽信息。

10、The acceptances rate of the contests must not exceed 35%. The full result contests must be sent to WPU Secretary within 1 month after judging. The catalogue must be sent to WPU Secretary after contests. The result of the competition is an XLS file, which must include information such as Last name, First name, Country or Region, Entrant's Email, and Awards. All characters of its core data must be capitalized. The entrant's email address is used to verify that the match result notification is delivered.

比賽的接受率不得超過 35%。比賽的全部結果必須在評審後一個月內送交 WPU 秘書。目錄必須在競賽後寄給 WPU 秘書。比賽結果為 XLS 文件，必須包括姓、名、國家或地區、參賽者郵箱、

所獲獎項等信息，其核心數據所有字符必須為大寫。參賽者郵箱用於核實比賽結果通知是否送達。

11、By submitted this application, the organizer of contests accepts the regulations of WPU Certification. The rules above will be executed under the supervision of WPU Certification Board. Organizers who violate the rules will be rejected for next application.

通過提交本申請，競賽組織者接受 WPU 認證的規定。以上規定將在 WPU 認證委員會的監督下執行。違反規定的組織者將被拒絕下次申請。

12、For salons (or Contests) that have obtained a WPU license, WPU will actively organize Chinese photographers to submit entries. The 200 million Chinese photographers will be your strong backing for this salon (or Contest).

凡是獲得 WPU 許可證的沙龍（或比賽），WPU 將積極組織中國的攝影師投稿參賽，2 億人的中國攝影師將是你這個沙龍（或比賽）的堅強後盾。

13、Responsibility of WPU, The fact that WPU is granting its Certification to a photographic contests does not imply that it is liable or responsible for any faults or wrongdoings committed by the organizers towards participants and/or third parties.

WPU 的責任，WPU 向攝影比賽授予其認證的事實並不意味著它對組織者對參與者和/或第三方所犯的任何錯誤或不法行為負有責任或負責。